
 
AFA Antoni Brusi 
 
CONVOCATÒRIA 
Data: 17 d’octubre 
Inici 18:30 hores 
Finalització:20:45 hores 
Lloc: Biblioteca de l’escola 
 
Representants de la Junta presents: Laura Almeida, Txema Coll, Nathalie Pereira, 
Martha Cadena,  
Representant consorci (reunió prèvia): Nuria Mora 
Famílies: Ainara Mendez, Sebastian Najle, Yanina, Sara Sobrón, Rafa Galdón, Martha 
Cadena, Nicolas Rivero, Esther Reguant, Albert Ruiz, Griselda Saura, Marta Bargalló, 
Albert Alcala, Stefania Blanchi, Raquel Navas, Almudena Muñoz, Eduard Roca, Elisbet 
Escoto, Veronica Paniagua, Victoria Johnson, Estrella Rentero, Teia Plana, Lis Figueras, 
Naiara Celades, Daniel Martinez, Montse Aparicio, Veronica Rocasalbas, Monica Vidiella, 
Carlos Arraez. 
 

Acta Assemblea general AFA Antoni Brusi 
 
Es procedeix al tractament dels punts de l’ordre del dia, resumits a continuació: 
 

1- Presentació junta AFA als nous socis/sòcies 
Presentació dels membres de la junta presents a l’assemblea. 
 

2- Activitat AFA Antoni Brusi 2022-2023 
Presentació de l’activitat de l’AFA durant el curs 2022-2023 per comissions de 
treball: 
- Comissió d’idiomes 

o Projecte d’assistents de conversa gestionat per l’empresa 
Downtowm (aprovat a l’assemblea de l’any anterior). Durant 16 
setmanes una assistent de conversa (tutelada pel mestre d’anglès 
responsable) va dur a terme classes de conversa en grups reduïts 
d’alumnes en els cursos de 4rt a 6è i taller de contacontes de I3 a I5. 
L’experiència va ser valorada positivament per l’escola. 

o Projecte Passport to the adventure. Per potenciar la lectura en anglès 
i aprofitant el conveni que l’escola té amb la biblioteca Xavier 
Benguerel, que fa préstec de llibres a l’escola, s’ha dissenyat un 
carnet de segells que els alumnes aniran completant amb la lectura 
de llibres en anglès. Un cop l’alumne arribi al nombre establert de 
segells, se’l premiarà amb un petit obsequi. 



- Comissió d’extraescolars: gestió i seguiment de les activitats extraescolars 
(esportives, llengües, musicals, artístiques) i del servei d’acollida. 

- Comissió de festes i comunicació: el darrer curs es van organitzar els 
següents events i festes: 

o Cursa de la dona: en col·laboració amb l’escola (amb la Rafi) es van 
organitzar les inscripcions de la cursa i la recollida de dorsals 

o Mercat solidari de Nadal: els socis/es van escollir mitjançant enquesta 
l’entitat a on van anar destinats els beneficis obtinguts 

o Festa de Carnestoltes: a través de la comissió de festes Poblenou 
participació en la rua de Carnestoltes 2023 

o Festa de Sant Jordi: venda de llibre de segona mà, els beneficis 
obtinguts de la venda de llibres de segona mà va invertir-se en la 
compra de llibres per a la biblioteca de l’escola i el romanent de llibres 
es van donar  

o Festa fi de Curs: com l’any anterior, l’entrada es va vendre a preu molt 
reduït per promoure la participació de les famílies, amb un molt bon 
resultat 

- Comissió de casals i colònies 
o Casal d’estiu: es va passar enquesta a les famílies amb els continguts 

de 2 opcions de casal, va sortir guanyadora la proposta de Kids and 
us. L’organització va ser bona, estem pendents de la reunió de 
tancament. 

o Colònies: es va enviar la proposta de colònies d’estiu, però es va haver 
de cancel·lar per falta d’inscrits. Alguna família proposa enviar abans 
la proposta, ja que quan es va enviar moltes famílies ja havien 
matriculat els seus infants a algun casal (sobretot els Olimpia que les 
inscripcions comencen a Setmana Santa). Enguany s’hauria 
d’organitzar abans de Setmana Santa. 

- Comissió comiat 6è: comissió gestionada per les famílies de 6è. L’AFA fa un 
donatiu per ajudar en l’organització de la festa. 

- Tresoreria: arrel de la petició de les famílies a l’assemblea de l’any anterior, 
s’ha fet un estudi i seguiment dels impagats per tractar de reduir les xifres. 

- Gestió i altres afers: justificació de la subvenció de l’any anterior, beques 
esportives, homologació del casal d’estiu, etc. 
 

3- Presentació d’estat de comptes 2022-2023  
Es presenta el balanç del curs 2022-2023 i s’explica la despesa extra del lloguer 
de les pistes de Llull per l’extraescolar de bàsquet. Resolució de dubtes dels socis 
sobre el flux de caixa. S’explica als socis els problemes amb la gestoria per obtenir 
les dades (punt de millora). 
 

4- Presentació del pressupost pel curs 2023-2024 
Es presenta el pressupost pel curs 2023-2024 i es resolen els dubtes plantejats 
pels socis/es. 
 



Al pressupost, sense cap despesa addicional, es veu que hi ha un possible 
excedent de 7.500€ que per prudència es redueix a 5.000€. Amb aquests diners 
es planteja el següent punt de les inversions. 
 
Aquest pressupost està basat en l’experiència de l’any anterior i en les dades de 
socis i activitats a octubre de 2023. Com qualsevol pressupost està subjecte a 
possibles desviacions en qualsevol sentit, com es va exposar. D’aquí la prudència 
del punt anterior. 
 

5- Propostes d’inversió de partides 
- Reforç d’anglès amb assistents de conversa (4000€): es proposa la 

continuïtat del projecte. S’aprova per unanimitat pels presents a l’assemblea. 
Els socis/es sol·liciten ampliar la cobertura als cursos de 1er i 2on. S’estudiarà 
aquesta proposta amb la Mari Luz (coordinadora d’anglès) per veure si és 
possible. 

- Compra d’impressora de vinils per l’espai Maker a petició de l’escola (600€): 
s’explica la justificació per la compra de la impressora que ens ha facilitat 
l’escola i es presenten dues propostes. Algun soci proposa fer un estudi sobre 
la opció de compra d’altres models més robusts. Enviaran la proposta al mail 
de l’AFA i si la diferència de preu no s’excedeix en més de 100€ es passarà al 
coordinador TAC per la seva avaluació. S’aprova la compra per votació: 10 
vots a favor i 3 en contra. 

- Altres propostes d’inversió: donat que la junta de l’AFA es renovarà a finals 
de mes, es decideix traslladar aquesta decisió a la junta nova. 
 

6- Resolució de dubtes per la presentació de candidatures 
Resolució de dubtes especifiques sobre la tresoreria i sobre les reunions de l’AFA 
amb el consell escolar (1 reunió cada 1-2 mesos) 

 
7- Precs i preguntes 

- Proposta de votació de les propostes d’inversió via telemàtica: la votació 
sobre les propostes d’inversió no es fa via telemàtica perquè s’ha de fer la 
justificació, discussió, resolució de dubtes i votació (amb una enquesta tipus 
Google forms no es pot fer) 

- Activitat extraescolar de taekwondo: la junta explica els problemes 
esdevinguts amb el monitor de taekwondo arrel de la cancel·lació de la classe 
d’ex-alumnes l’estiu passat (10/07/23) 

o S’explica a les famílies que les activitats extraescolars no es poden dur 
a terme sense el vist i plau de l’escola (es va fer la consulta a l’aFFaC), 
que en el moment de la cancel·lació només hi havia una família 
inscrita (últim dia per a la inscripció d’extraescolars de tarda 
30/06/23) i que gestionar inscripcions de persones alienes a l’escola 
és una tasca complexa per la tresoreria. 

o S’explica que arrel d’aquesta decisió, el monitor (empleat del 
proveïdor club taekwondo Parera contractat per l’AFA), s’està 
extralimitant en les seves funcions i està fent un mal ús dels canals de 
comunicació que té amb les famílies de l’escola, manipulant la 



informació i tractant temes amb les famílies que no són de la seva 
competència. 

o L’AFA porta setmanes tractant de reconduir aquesta situació amb el 
monitor i el club sense èxit, pel que pensem que s’ha de cancel·lar 
temporalment aquesta extraescolar i buscar un altre proveïdor de 
taekwondo. 3 famílies verbalitzen el seu desacord. 
 

Sense més qüestions a tractar es dona per acabada la reunió a les 20:45 hores. 


